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A valószínűleg ittas fürdőigazgató elmenekült 

Balesetet okozott 
és lemondott Rónai 
Folytatás az 1. oldalról 

- Szerencsére senki sem sérült 
meg, de a kocsink eleje teljesen 
összetört. A balesetet okozó Pun-
to sofőrje pedig elhajtott a hely-
színről - emlékszik vissza Ta-
nács Péterné. 

A Fiat Punto vezetőjét az buk-
tatta le, hogy az ütközéstől le-
esett az első rendszámtáblája. 
Ennek segítségével rövid időn be-
lül megtalálták a gépkocsi tulaj-
donosát, a Fürdővizek Szeged 
Kft. ügyvezető igazgatóját, Rónai 
Gábort. Az asszony egyébként is-
merte a cserbenhagyó sofőrt, hi-
szen Rónai is mórahalmi. 

Rónait - információink szerint 
- ittas állapotban szállították be 
a rendőrségre, ahol nem engedte, 
hogy vért vegyenek tőle, ezért vé-
gül megbilincselték. 

- Nagy szükségünk lenne a ko-
csira - tette hozzá szomorúan 
Tanácsné. - A kárbecslő azt 
mondta, nem éri meg megcsinál-
tatni. Én a földből élek, vinni kel-
lene a répát a piacra, de ezek 
után nincs mivel. A megélheté-
sünk került veszélybe. 

Az asszony megjegyezte, Rónai 
azóta sem kereste őt, azóta sem 
kért elnézést. 

Rónai Gábor a történtek kö-
vetkezményeként tegnap le-

mondott a Fürdővizek Szeged 
Kft. ügyvezető igazgatói posztjá-
ról. Rónai nem árult el részlete-
ket a balesetről, mondván: még 
folyik ügyében a rendőrségi vizs-
gálat. „Ennek lezárultáig -
hangsúlyozta - nem kívánok 
nyilatkozni a sajtónak arról, mi 
történt Mórahalmon." Rónai 
annyit közölt csupán megtört 
hangon: úgy érzi, hogy ő volt a 
hibás. A balesetben személyi sé-
rülés nem történt, az anyagi kár 
azonban jelentős. Rónai tegnap 
bejelentette lemondását Botka 
László polgármesternek, aki azt 
tudomásul vette. Elmondta, rö-
vid ideig dolgoztak együtt a für-
dő vezetőjével, akivel eredmé-
nyesen tudtak egytüttműködni. 
Sajnálta, hogy így alakultak a 
dolgok. 

A baleset körülményeiről teg-
nap szerettünk volna részleteket 
megtudni a Szegedi Rendőrkapi-
tányság, valamint a Csongrád 
Megyei Rendőr-főkapitányság il-
letékeseitől. A múlt hét szom-
batján történt esetről Kovács Mi-
hály városi rendőrkapitány, Kó-
nya Zsolt, a közlekedésrendésze-
ti osztály vezetője, illetve Tucza-
kov Szilvána, a megyei főkapi-
tányság sajtóreferense sem adott 
információt. 

A. T. f . -SZ . C . SZ. 

Hamarosan megszépül 
az Anna-kút környéke 
Folytatás az 1. oldalról 

A környék megszépítésére kidol-
gozott terveket ismertetve a vá-
rosfejlesztési alpolgármester el-
mondta: több ajánlatot kérnek a 
kút és a körülötte lévő terecske 
átalakítására. Elsősorban az a 
cél, hogy nyitottabb és egyben 
zöldebb legyen a környék. A zöld 
gyűrű kialakítására 16 millió fo-
rintot költenek a zöldalapból, er-
ről a közgyűlés már döntött. A 
díszburkolatot pedig a fürdő fel-
újításához kapcsolódóan végzik 
el. A munka egy része biztosan 
áthúzódik jövőre. így a kút felújí-
tása is. Szintén csak a következő 
évben jut pénz az Anna-kúti cso-
mópont átépítésére. 

- Tudjuk, hogy itt a villamos-
vágányok állapota miatt sürgős 
korszerűsítésre van szükség -
folytatta az alpolgármester. - A 
napokban kiírtak egy pályáza-
tot, amelynek segítségével talán 
uniós forrást tudunk szerezni a 
beruházáshoz. Az engedélyes 

tervek már rendelkezésre áll-
nak. 

A környék újjászületését tel-
jessé teszi, hogy a terecskére né-
ző két, önkormányzati tulajdonú 
épület homlokzatát is újjávará-
zsolják. Az állványok már áll-
nak, a munka megkezdődött. 
Mint korábban beszámoltunk 
róla, a Jerney-házat szívesen el-
adná a város. A tervezésnél azzal 
számoltak, hogy ott gyógyszálló 
létesül, melynek közvetlen ösz-
szeköttetése van az Anna-fürdő-
vel. A homlokzatfelújítás egyik 
célja, hogy az eladó épület és kör-
nyezete megnyerőbb legyen az 
esetleges szakmai befektetők 
számára. 

A kiskörút e szakaszának re-
konstrukciója után a Széchenyi 
tér és a hamarosan szintén újjá-
születő Szent István tér között 
jön létre egy, a gyalogosok szá-
mára vonzóbb sétaút. A belváro-
si korzó ezzel egészen a víztoro-
nyig húzódik majd. 

M . B. I. 

Az Ópusztaszeri Nemzeti 
Történeti Emlékparkban évek 
óta programokkal köszöntik a 
húsvéti ünnepet. A skanzen 
piacterén húsvétvasárnap és 
hétfőn a Napsugaras 
Népművészeti Egyesület tagjai 
kézműves-bemutatókat 
tartanak. Az ópusztaszeri 
iskolások műsorát vasárnap 
tizenegy órakor tekintheti meg 
a közönség. A hétfői nap 
programja tizenegy órakor 
ételáldással kezdődik, amit az 
ökumenikus kápolnában 
tartanak. Továbbá a látogatók 
megtekinthetik a locsolás 
eredeti vödrös módszerét is. A 
skanzen házai az ünnep alatt 
végig nyitva tartanak. A 
lovaspályán húsvét mindkét 
napján délelőtt és délután 
honfoglalás kori 
haditorna-bemutató 
szórakoztatja a közönséget. 

ÁRNYJÁTÉK 
ASZÁZSZORSZÉPBEN 
A Százszorszép 
Gyermekházban a tavaszi 
szünetben számos programot 
ajánlanak a családoknak. A 
húsvéti ünnep után, kedden 
délelőtt 10-től 
árnyjáték-előadásra invitálják a 
gyerekeket. 

Kétféle férfiember megy húsvéti pacsuli-
ért a Cserepes sori piacra: a hagyomány-
tisztelő és a modern kor lovagja. Szeren-
csére mind a ketten megtalálják számí-
tásukat, hiszen a régi orosz kölnik mel-
lett a modern kiszerelésű pumpás rózsa-
vizek is megtalálhatók. 

Gyöngyvirág, jázmin, orgona, szegfű, primu-
la, zölderdő - férfiaknak. Ennyi illatkompozí-. 
cióban kapható ma Szegeden a Cserepes sori 
piacon a szovjet vegyipar egykori kölni reme-
ke: az „Odekolony". A kölninek csak a cím-
kéje változott: kicsit modernebb, színesebb 
lett, és ma már a „Made in Russia" felirat dí-
szeleg a „szgyéláno" helyén. Az ára ellenáll az 
inflációnak is: évek óta 200 forintba kerül 
egy üveg belőle. 

-* így, húsvét idején még nagyobb rá a keres-

let. Nagyon sokan vannak, akik kifejezetten 
ezt keresik - mondta Farkas Ferencné, aki-
nek a standja szélén szerénykednek egymás 
mögött az üvegek. Az eladó megjegyezte, az 
utóbbi két hétben napi 4-5 üveggel visznek 
belőle. 

- Érdekes, hogy a fiatalok is keresik. Azt 
megértem, hogy egy nyugdíjas bácsi ezzel 
szeret locsolkodni, de a 20 év körüli srácok is 
veszik. Ez azért furcsa - csodálkozott Farkas-
né. 

Találkoztunk azonban olyan vásárlóval is, 
aki a modernebb kiszerelésű pacsulival járja 
majd végig az ismerőseit húsvéthétfőn. Közé-
jük tartozik a kiscsoportos Búza Ádám is, aki 
az egyik piaci árusnál a pumpás rózsavizeket 
nézegette az édesanyjával. 

- Az anyukám után az összes lányt meglo-
csolom a csoportban. Nagyon várom már a 

hétfőt, remélem, sok tojást kapok - mondta 
Ádám. A kisfiú azt is elárulta, a „Zöld erdő-
ben jártam..." kezdetű locsolóverset szavalja, 
és rózsaillatú kölnivel fogja megöntözni a lá-
nyokat. A rózsavizeket egyébként is sokan 
keresik a nagyhéten. Igaz, a többség nem a 
rózsa-, hanem a „gyöngyvirágvízre" eskü-
szik. 

- Általában a 200 forintos kölniket viszik, 
de nem egy olyan vásárlóm volt, aki az 1200 
forintos, díszes kiszerelésű flakont vette 
meg. Az illatok közül a többség a gyöngyvi-
rágot választja - felelte Siket László, akinek 
a standján a két ár és kiszerelés között igen 
széles választékban találhatók meg a húsvé-
ti öntözővizek. Az árus hozzátette, tőle ed-
dig elsősorban a fiatalok vásároltak kölnivi-
zet. 

GARAI SZAKÁCS LÁSZLÓ 

Tűzhalál 
A szomszédja talált rá csütörtö-
kön arra az 57 éves vásárhelyi 
férfira, aki életét vesztette kisho-
moki tanyájában. 

A férfi feltehetően lefekvéshez 
készülődve, a szobájában lévő fa-
tüzelésü kályhából kiszedte az iz-
zó parazsat, amit egy műanyag 
vödörbe rakott. Ezután aludni 
tért, ám valószínűleg a parázs idő-
közben meggyújtotta a vödröt. 

A szakértői vélemények alap-
ján a ház ajtai zárva voltak, így a 
tüz nem kapott lángra, csak pa-
rázslott és füstölgött. 

Porvédő faültetés 
a Temesvári körúton 
Várhatóan kedden megkezdődik Szegeden a Temesvári körút fáinak 
cseréje. A környezetgazdálkodási kht. munkatársai a híd lábánál lévő 
nyárfák egy részét kivágják, helyükre pedig csemetéket ültetnek. 

Gila Csaba lapunknak elmondta, a zaj- és porvédő feladatot is ellá-
tó, 60 darabból álló fasor, amelyet 30 évvel ezelőtt telepítettek, folya-
matosan pusztul, ezért kivágása elkerülhetetlenné vált. Kedden a leg-
rosszabb állapotban lévő 27 fát kivágják. Ezek helyett 15 éves oszlo-
pos tölgycsemetéket ültetnek, amelyek hosszabb távon adnak majd 
védelmet, mint a nyárfák. 

A munka, amelyeket egyébként a szegedi önkormányzat zöldalap-
jából finanszíroznak, a tervek szerint 4 hét alatt befejeződik. A csere 
folytatódik, így 4-5 éven belül a többi fát is kicserélhetik. 

AZ IGAZSAGUGYI 
MINISZTER SZEGEDEN 
A szegedi városháza 
dísztermében kedden az L. F. 
Hallgatói Egyesület és a 
Közéleti Kávéház közös 
szervezésében zajló politikai 
előadások programsorozat 
következő vendége Bárándy 
Péter igazságügyi miniszter 
lesz. Beszélgető partnere 
pedig Sándor Csaba 
joghallgató, a hallgatói 
egyesület alelnöke. 

HÚSVÉT A SZERI 
EMLÉKPARKBAN 

• • •• /• sorozo 
Az elmúlt időszakban a Dél-Tisza Men-

ti ÁFÉSZ háromszor is meghirdette a Ba-
jor, pontosabban a Deák Ferenc utcai 500 
négyzetméteres pince bérleti jogát, ám -
mint ahogy azt az elnök elmondta - még 
csak komoly érdeklődő sem akadt, nem-
hogyvevő. Ezt követően sikerült egy olyan 
árban megállapodni a jelenlegi üzemelte-
tővel, amely ugyan nem álmaik netovább-
ja volt, de elfogadhatónak tűnt. Kelemen 
János szívügyének tekintette a Bajor to-
vábbi sorsát, örült annak, hogy az ügyhöz 
az áfész igazgatósága is pozitívan állt hoz-
zá. Azt mondta, már csak az IKV-nak kell 
áldását adnia a szerződésre, valamint a 
benne foglalt vételárra, mivel ilyenkor az 
összeg 25 százaléka az önkormányzati va-
gyon kezelőjét illeti meg. 

Zádori Zoltán azzal egészítette ki az el-
mondottakat, hogy elégedett a megkötött 
egyezséggel, valamint azzal, hogy az IKV 
15 évre szóló felmondási moratóriumot is 
felajánlott. Ilyen távlatban ugyanis már 
lehet felújításban, stratégiában gondol-
kodni. Németh István, az IKV Rt. vezér-
igazgatója annyit közölt lapunkkal, nem 
gördítenek akadályt az adásvétel elé. 

F.K. 

A többség ma már pumpás rózsavízzel locsolkodik 

A régi orosz kölni is sláger 

Búza Ádám a húsvéti kölniket mustrálja a Cserepes soron Fotó: Gyenes Kálmán 

A jelenlegi üzemeltető vette meg a bérleti jogot 

Mégsem zár be a szegedi Bajor 
Az IKV Rt. felemelt bérleti díjai miatt 
hónapokig úgy nézett ki, bezár a Bajor 
söröző, mivel a jelenlegi üzemeltető nem 
tudott volna megbirkózni a költségek-
kel, a bérleti jog tulajdonosa, a Dél-Tisza 
Menti ÁFÉSZ pedig nem kívánta mű-
ködtetni az éttermet. Mára egyezség szü-
letett. 

Mégsem lesz szegényebb Szeged belvárosa 
egy patinás vendéglővel, megmarad a köz-
kedvelt Bajor söröző. Mint ahogy arról la-
punkban február közepén beszámoltunk, 
az IKV Rt. január l-jétől megemelt bérleti 
díjai választás elé állították a „furcsa 
párt": a bérleti jog tulajdonosát, a Dél-Ti-
sza Menti ÁFÉSZ-t, s a Bajor üzemeltető-
jét, az albérlőt, a HBH Szeged Kft.-t. Ak-
kor Zádori Zoltán, a HBH Szeged Kft. ügy-
vezető igazgatója sajnálattal közölte, a fő-
bérlő által őrá, az üzemeltetőre hárított, 
jelentősen felemelt bérleti díjat képtelen 
kigazdálkodni, ezért a bezárást és a kivo-
nulást fontolgatja. Kelemen János, az 
áfész elnöke pedig elmondta, tőlük „szak-
maidegen" lenne a vendéglő fenntartása, 
az elmúlt években valamennyi egységük-

A patinás vendéglő marad, lenyeli a magasabb bérleti díjat Fotó: Gyenes Kálmán tői megszabadultak. 


